
 

 

Informatieve vragen bij de begroting 2020-2023 

1. In deze begroting zitten forse investeringen, daardoor nemen reserves en voorzieningen 

aanzienlijk af. Welke gevolgen heeft dit voor onze solvabiliteit?  

 

2. Op pagina 133 valt te lezen dat binnen het taakveld burgerzaken in 2018 een negatief 

resultaat van 367.354,- werd behaald, kunt u aangeven waarom het negatieve resultaat voor 

dit taakveld zo hoog is?  

 

3. In 2018 deed de gemeente Valkenburg aan de Geul voor 136.891 euro aan onvoorziene 

uitgaven, kunt u dit getal nader specificeren? Verder valt op dat dat de onvoorziene uitgaven 

voor 2019 met 3.001.112,- en 2020 1.908.350,-  ruim begroot zijn, graag ontvangen we een 

nadere specificatie van deze getallen?  

 

4. Graag ontvangen we een overzicht van de diverse leges en in hoeverre deze kostendekkend 

zijn.  

 

5. Waarom wordt er in voorliggende begroting gewerkt met bespaarde rente?  

 

6. In de begroting van 2019-2022 stond een bedrag van 300.000 euro voor wegenonderhoud, 

is dit bedrag in de nu voorliggende begroting bijgesteld op basis van nieuwe weginspecties?  

 

7. U geeft aan dat er binnen de begroting geen ruimte is voor nieuwe beleidstoevoegingen. 

Kunt u in dit kader aangeven waarom onderstaande is opgenomen in de begrotingstekst? 

 

- Onderzoek naar exploitatie gemeentegrot (pagina 11) 

- Het toevoegen van een functie aan de Grendelpoort (pagina 13) 

- Inbedden van citymarketing (pagina 14) 

- Externe inhuur kunstbeleid (pagina 28)  

 

8. Op pagina 15 spreekt u over de formatiebehoefte economische zaken. U geeft aan dat er 

een incidenteel werkbudget nodig is van 200.000 euro. We vragen ons af of hier sprake is 

van nieuw beleid of dat dit bedrag wordt afgedekt uit bestaande middelen?  

 

9. Op pagina 15 noemt u de evenementen Touretappe, Wielerkoers voor veteranen, Amstel 

Gold Race, Valkenburg uit de Kunst en schutterstreffen 2020. Welke rol heeft de gemeente 

hierin? Is er sprake van financiële bijdragen en zo ja van welke omvang?  

 

10. Kan een indicatie worden gegeven van de kosten die gemoeid gaan met het stimuleren van 

inburgering (pagina 19) 

 

11. Op pagina 24 staat “de samenwerking met de kunst en Cultuur Raad (KCR) willen we 

intensiveren en aan thema’s rondom 75 jaar bevrijding en Bokkenrijders willen wij actief 

vormgeven. Op het moment van de begrotingsbehandeling zijn de Valkenburgse activiteiten 

rondom 75 jaar bevrijding achter de rug. Kunt u aangeven of en zo ja op welke wijze dit 

project gecontinueerd wordt? 

 



 

12. Graag ontvangen we een specificatie van de tot nu toe gemaakte kosten in 

het kader van 75 jaar bevrijding. Indien het antwoord op vraag 11 positief is zijn we 

benieuwd naar de begrootte kosten voor het vervolgtraject. 

 

13. Kent onze gemeente op dit moment fiscale risico’s?  

 

14. Heeft de gemeente een fiscaal statuut?  

 

15. Op pagina 28 geeft u aan de ontwikkeling van de programmering van het (openlucht)theater 

te willen ondersteunen. Op welke wijze gaat u dit doen?  

 

 


